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Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
torsdag den 24.08. 2023 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Malene Vestermark, Stine Nikolajsen, 

Anders Hostrup, Jakob Nielsen, Berit 

Rogarth Lassen, Morten Larsen 

Ramsing, Gitte Quitzau. 

Gæst: Randi Brixgaard 

Afbud: Kasper de Place, Gitte 

Petersen, Jannie Frandsen, Anders 

Hostrup 

Gitte Quitzau 

3. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (juni)  

Karsten Høy 

4. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 

Gennemgang af regnskab (Bilag 

udarbejdet af revisor/Randi tilsendt) 

Det ser godt ud.  

Randi 

Brixgaard 

5. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal - 328 

• Antal børn i SFO - 128 

• Strategiarbejdet 

Gitte Quitzau har haft møde med 

Stine Nikolajsen angående 

processen/strukturen. 

Målet med gruppernes arbejde vil 

blive at udarbejde rådgivning til 

ledelsen/bestyrelsen inden for de 

forskellige fokuspunkter. Første 

møde ligger september 2023. 

• Budgetseminar 

Morten Larsen Ramsing, Randi 

Brixgaard og BDO-repræsentant 

deltager i år. Seminaret ligger 

ultimo september. 

• Den obligatoriske 

Arbejdsmiljøuddannelse, GQ 

september 

Som ny skoleleder er man pålagt 

at tage en arbejdsmiljøuddannelse 

indenfor kort tid efter tiltrædelse. 

• SFO frugt 

Er indført igen til stor glæde. Det 

giver en rolig start med tid til lidt 

hygge og snak med børnene. 

• Krydsning Skyttevej 

Bygningsarbejdet skulle være 

startet pr. 1.8.23. Berit Rogarth 

Lassen har været i kontakt med 

Gitte Quitzau 

Morten Larsen 

Ramsing 

Berit Rogarth 

Lassen 
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Esbjerg kommune, da dette ikke 

er sket. De kan meddele at 

projektet bliver forsinket bl.a.     

pga. leveringsproblemer på 

torontoblink. 

Vi holder løbende kontakt med 

tovholderen ved Esbjerg 

kommune. 

• Skoleårets opstart  

o Fælles kursusdag med de 

andre private skoler i 

Esbjerg kommune 

Det var en rigtig god dag 

med vitaminer til hjernen, 

samt god mad og 

hyggeligt samvær. 

o Nye kollegaer 

Vi er kommet godt i gang 

med ny viceskoleleder 

samt 3 nye lærere. At 

være ny og få nye 

medarbejdere kræver altid 

lidt ekstra, også tid.  

o Nye skilte omkring 

parkeringsregler 

Der kan til tider opstå 

farlige situationer, når der 

er maget trafik ved 

skolen. Der er derfor i dag 

sendt brev ud til alle 

forældre om nye regler for 

brugen af 

parkeringspladsen ved 

skolens hovedindgang og 

på legepladsen. 

Vi opfordrer alle forældre 

til at overholde disse, så 

vi kan passe på vores 

børn/elever. 

Det er uhensigtsmæssigt, 

at flere forældre sætter 

deres børn af på Skyttevej 

mellem Margrethegården 

og skolen. Det gør 

skolevejen farligere for 

vores små cyklister. 

6. Nyt fra formanden Vedtagelse om køb af 

hal/grund 

 

• Hal & grund Nørremarken 

Købet vedtaget.  

Vi indkalder til Ekstra ordinær 

generalforsamling i morgen, til 

afholdelse d. 8.9.2023. kl. 14.00. 

Karsten Høy 

7. Revision  Træf beslutning om 

fremtidig 

revisionsløsning 

Vi fortsætter med BDOs revisor 

tilknyttet indtil videre. Denne 

deltager også på budgetseminaret i 

september i år sammen med 

Karsten Høy 
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Morten Larsen Ramsing og Randi 

Brixgaard. 

På sigt tænker vi, at revisor kun 

skal være tilknyttet ift. 

årsregnskabet og fremlæggelse af 

dette på generalforsamlingen i 

april. 

Budgetopfølgninger i løbet af året 

sker i samarbejde mellem Randi 

Brixgaard og Morten Larsen 

Ramsing. Sidstnævnte fremlægger 

på sigt på 

bygge/økonomiudvalgsmøder samt 

bestyrelsesmøder. 
8. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

 

Vi er kommet godt i gang igen. Alle 

virker tilfredse og ved godt mod.  

Vi mærker også den 

samfundsmæssige tendens med et 

stigende antal børn og unge 

mennesker med udfordringer. Vi gør 

naturligvis vores absolut bedste for at 

favne og nå omkring alle. Et 

kompetenceløft til medarbejderne vil 

være en god investering. 

Sygemelding af rengøringsassistent 

pga. operation medfører erstatnings 

ferie, så der vil komme en afløser. 

Der er udarbejdet nye kontrakter til 

rengøringspersonalet. 

Peter Søndergaard ønsker at gå ned i 

tid og blive pedelmedhjælper. Den 

sidste del er vi glade for. Peter har en 

enorm viden og know how, som vi har 

nydt godt af. 

Vi slår stillingen op snarest.  

Jakob Nielsen 

Berit Rogarth 

Lassen 

Gitte Quitzau 

9. Nyt fra 

Støtteforeningen 

 Stine Nikolajsen er udtrådt. 

Annemette Vestergaard er tiltrådt. 

Der er arrangeret fællesspisning d. 

13.9.2023. 

Jannie 

Frandsen 

10. Evt. 

 

 Punkter til kommende møde: 

 

Alle 

11. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde. 

 


